
Referat 

1 
 

Bestyrelsesmøde FAXI 
 
D. 28. november 2023 
 

Afholdes: Tidspunkt 

Hos Jette 
Aggersvoldvej 3C 

18.30-21.00 

1.  Godkendelse af dagsorden Vi blev enige om, at prioritere pkt. 5 og pkt. 
6 resten udsættes til d. 6. december kl. 19 – 
21.00 ved et virtuelt møde. 

2. Siden sidst 
a) Gaman 
b) Fællesridetur i Boserup 
c) Strikkedag 
d) Juleridetur  
e) DI’s generalforsamling 

 
a. Det gik fint – en rigtig dejlig dag 
b. Det var en rigtig god tur – Tak Brita 

Tønborg. 
c. Der var 5 med. Det var fint. 

Vi finder en ny dag. 
d. Det var en rigtig god tur – Tak 

Pernille og Kirsten. 
e. Mie og Ann deltog. 

 

3. Regnskab 
Status  

Orienteret 

4. Container til banen 

• Det foreslås, at afsøge mulighed for 
indkøb af en erstatning for det gamle 
sekretariat, så der kommer styr på 
opbevaring af udstyr og bedre plads til 
opbevaring af udstyr.  

• Status Buskrydder til banen 

 
Eddie indhenter forslag til container  
Ann D tjekker op på mål. 
 
Indkøb af buskrydder overlades til 
baneudvalg. 
 
 

5. Kvadrille 
Det udsendte oplæg drøftes og tilrettes evt. 
Der laves aftale om, hvem der kontakter de, der 
har budt ind på at lede kvadrillen fremadrettet. 
Det skal ske umiddelbart efter bestyrelsesmødet. 

Det fremsendte skriv blev drøftet og landet.  
Ann renskriver og fremsender til bestyrelses 
endelige godkendelse. 
Kvadrillegruppen arbejder vider og kontakter 
hurtigt de, der har tilbudt at hjælpe med 
kvadrille-ledelsen. 
Gruppen består af Lene Tanggård, Jette 
Schmidt Mortensen og Mie Møller Jacobsen 
fra bestyrelsen, samt kvadrilleledelsen. 

Generalforsamling 
a. Indkaldelse/dagsorden 
b. Regnskab 
c. Budget 
d. Valg 
e. Forslag 
f. Beretning 
g. Aktivitetsplan 
h. Evt. foredrag 
i. Mad  

Valg: 
a. Ann sender ud inden 1. januar. 
b. Ann og Jette ser på regnskabet først 

i det nye år. 
c. Udarbejdes af kasserer. 
d. På valg er Mie og Ann B. 

Mie overvejer sin stilling og Ann B. 
overvejer sin stilling. 
Herudover ønsker Eddie at udtræde 
af bestyrelsen til 
generalforsamlingen. Derfor skal 
også vælges yderligere ét 
bestyrelsesmedlem for 1 år. 
Suppleant Lene Kildegaard Jensen 
modtager ikke genvalg.  
Lene Jørgensen og Ann Dietz 
modtager genvalg. 
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e. Bestyrelsens forslag til 
vedtægtsændring/tilføjelse i forhold 
til medlemsbetalte aktiviteter. 

f. Ann B laver beretning  
g. Ann B arbejder videre. 
h. Vi inviterer oplægsholder omkring 

hestevelfærd (Ann B). 
i. Ann D finder et godt tilbud. 

6. Kaffetölt 
Er berammet til d. 13. januar 

Ann B lægger opslag på Sporti - åbner 1. 
januar. 
Jette og Lene T vil gerne hjælpe – ligesom  
  

7. Stævner og stævnetræning til næste år Vi har som tidligere meldt ud, lagt os på at vi 
holder Forårstölt, Kristi himmelfart, 
Oldsagsstævne og Gaman til næste år. 
Evt. et par træningsstævner, hvis vi kan finde 
et par driftige medlemmer til at arrangere 
dem. 

8. Orienteringsridt  
Der arbejdes pt. På at arrangere et 
orienteringsridt i klubregi.  
Ann B og Ann D orienterer. 

Ann B kontakter initiativtagere mhp. en 
dato. 
 

9. Undervisning næste forår 
Status fra Jette og Lene vedr. undervisning 
Status fra Mie og Lene vedr. Genoptrænings 
oplæg 

DI opfordrer klubberne til at deltage i 
kursusrække fra DI om hestevelfærd. 
Ellers Intet nyt lige nu. 

10. Næste møde Onsdag d. 17. januar kl. 18.00. 
Hos Jette. Alle medbringer en ret til et fælles 
måltid. 

11. Evt.  

 

Refernt: Ann B  

 

Til stede (Som udgangspunkt.): Eddie Madsen, Mie Møller Jakobsen, Ann Busch, Jette Schmidt Mortensen, 

Lene Tanggård og suppleanter: Lene Kildegård Jensen, Ann Stilhoff Dietz og Lene Jørgensen. 

Ann Bog Jette deltog og resten deltog virtuelt (Sne og is forhindrede fremmødet)  

Afbud: Lene Jørgensen 

Ved mødets genoptagelse d. 6. december, var der afbud fra Lene Jørgensen. 

 

 


